
PROTOKÓŁ NR XXII/12 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 26 kwietnia 2012 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 14.40. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu, nieobecni radni: Agnieszka Liwarska, Mieczysław 
Studziński, Aneta Urbańska i Paweł Wachowiak.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. OZ, 
· Łukasz Prośniewski - Kierownik Ref. RGO, 
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana 
Zbigniewa Gałązkę, Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następującą zmianę: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o wprowadzenie zmian do 
porządku obrad polegającym na dodaniu w punkcie 3 „Podjęcie uchwał w sprawach” po 
podpunkcie e) podpunktu f) o brzmieniu: 
„f) projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasto Kutno                       

w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania 
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Miasto Kutno.” 

Uchwała ta będzie umożliwiała zawarcie porozumienia pomiędzy naszą gminą a gminą 
miasta Kutno w zakresie uczestniczenia w zajęciach przedszkolnych dziecka, które jest 
zameldowane na terenie miasta Kutno. Za uczestniczenia w tych zajęciach miasto Kutno 
będzie ponosiło odpłatność na rzecz naszej gminy. 
Analogiczna sytuacja miała miejsce w latach poprzednich, gdy dziecko z terenu naszej 
gminy uczestniczyło w zajęciach przedszkolnych na terenie gminy miasta Łowicza. Wówczas 
to nasza gmina ponosiła odpłatność za te zajęcia na rzecz Łowicza.  
 
Innych zmian nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmiany do porządku obrad. 
 
Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 „Podjęcie uchwał w sprawach” po 
podpunkcie e) dodać podpunkt f) o brzmieniu: 
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„f) projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasto Kutno                       
w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania 
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Miasto Kutno.” 

głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
  
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
b) zmiany Uchwały Nr XVIII/86/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 2012 r.           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) zmiany Uchwały Nr XIV/66/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 

r. w sprawie wyrażenia opinii na zbycie przez Gminę Żychlin udziałów w Zakładzie 
Energetyki Cieplnej w Żychlinie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

d) likwidacji Szkoły Podstawowej w Śleszynie, 
e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Żychlin oraz określenia granic ich obwodów, 
f) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasto Kutno w zakresie wykonywania 

zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego 
mieszkańcom Gminy Miasto Kutno.” 

4. Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” - za 
2011 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
2011 rok”.  

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 21 marca 2012 r. do               
16 kwietnia 2012 r. 

7. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
8. Sprawy różne. 
9. Przyjęcie Protokołu Nr XXI/12 z dnia 30 marca 2012 r. 
10. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Magdalena Konczarek – Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – nie była obecna na 
poprzedniej Sesji, a radny Pan Krzysztof Falkowski zgłosił zapytanie dotyczące działalności 
Domu Kultury w zakresie funkcjonowania sekcji. Odpowiedzi radnemu udzieliła na piśmie,            
a ponadto w dniu dzisiejszym przekazała materiały dla wszystkich radnych i chciałaby krótko 
je omówić.  



 3

Przewodnicząca Rady poprosiła, aby Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury przedstawiła te 
materiały w dalszej części obrad tj. w punkcie „Sprawy różne”. 
 
Zofia Pilarska – chciałaby uzyskać informację na temat zadania inwestycyjnego pn. 
„Remont istniejącego budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej i świetlicy wiejskiej               
w Śleszynie” – jak wygląda sprawa przetargu na to zadanie, czy jest opracowany 
harmonogram prac itp. 
 
Krzysztof Falkowski – zapytał, czy byłaby możliwość umieszczenia na stronie gminy                
w formie ankiety pytania „Czy mieszkańcy korzystaliby z biblioteki miejskiej w soboty, gdyby 
była ona czynna?” 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – udzielił odpowiedzi na powyższe 
zapytania oraz odpowiedział rodzicom dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej                 
w Śleszynie na zapytanie zadane przed sesją dotyczące dowozu dzieci do szkoły                       
w Grabowie: 
- dowóz dzieci do Szkoły Podstawowej w Grabowie – gdy będziemy mieć pełny obraz 

arkuszy organizacyjnych poszczególnych placówek oraz informację o ilości dzieci 
zapisanych do poszczególnych szkół, wówczas przystąpimy do sporządzenia nowego 
planu dowozu dzieci do szkół i rodzice otrzymają pełną informację w tym zakresie. 

- remont budynku OSP w Śleszynie – obecnie jesteśmy na wstępnym etapie tej 
inwestycji, mamy przygotowane niezbędne dokumenty do aplikowania o środki unijne               
i czekamy na decyzję. Mamy wstępną informację, że otrzymamy środki na tę inwestycję i 
czekamy na podpisanie umowy. Gdy zostanie podpisana umowa, wówczas będziemy 
mogli dokonywać kolejnych prac co do realizacji inwestycji. 

- zamieszczenie ankiety na stronie Urzędu Gminy – uważa, że nie ma przeszkód, aby 
taką ankietę umieścić na stronie Urzędu Gminy. Być może należy zastanowić się nad tym, 
czy nie wykonać ankiety w kontakcie bezpośrednim, aby mieć pełny obraz tego 
zagadnienia. 

 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – prosi o oczyszczanie rowów w Dobrzelinie 
przy ul. Dworcowej – odcinek od ul. Jabłonkowej do ul. Jagiełły.  Prosi o niezasłanianie się 
wypowiedziami, że na drogach powiatowych gmina nie ma możliwości oczyszczania rowów. 
 
Grzegorz Ambroziak – przypomniał, że gmina nie może wydawać środków gminnych na 
drogi powiatowe. Poinformował, że gmina dokonała zakupu urządzenia – wykaszarki do 
oczyszczania rowów przydrożnych przy drogach gminnych.  
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2012 rok. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok  
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/107/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr XVIII/86/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 
2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/86/12 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/86/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 2012 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XVIII/86/12 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 23 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/86/12 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 23 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/108/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) zmiany Uchwały Nr XIV/66/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 
2011 r. w sprawie wyrażenia opinii na zbycie przez Gminę Żychlin udziałów w 
Zakładzie Energetyki Cieplnej w Żychlinie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/66/11 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii na 
zbycie przez Gminę Żychlin udziałów w Zakładzie Energetyki Cieplnej w Żychlinie spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/66/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 
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2011 r. w sprawie wyrażenia opinii na zbycie przez Gminę Żychlin udziałów w Zakładzie 
Energetyki Cieplnej w Żychlinie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XIV/66/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie wyrażenia 
opinii na zbycie przez Gminę Żychlin udziałów w Zakładzie Energetyki Cieplnej w Żychlinie 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/66/11 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii na zbycie przez Gminę 
Żychlin udziałów w Zakładzie Energetyki Cieplnej w Żychlinie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   1 radny. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/109/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 

d) likwidacji Szkoły Podstawowej w Śleszynie, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Śleszynie. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rozwoju                     
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja 
Rolna (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Śleszynie. 
 
Krzysztof Falkowski – rozumie względy ekonomiczne likwidacji szkoły, ale zwraca uwagę, 
że wciąż nie ma odpowiedzi na kilka pytań, a przede wszystkim, jak będzie wyglądało 
zatrudnienie nauczycieli z tej placówki. Rozumie, że nie spłynęły jeszcze wszystkie projekty 
arkuszy organizacyjnych szkół, więc nie można jednoznacznie powiedzieć, ilu nauczycieli 
znajdzie zatrudnienie w innych placówkach. Na ostatnim posiedzeniu Komisji, Pan Burmistrz 
poinformował, że pewność zatrudnienia ma dwoje nauczycieli, natomiast nie jest w stanie 
powiedzieć jak będzie wyglądało zatrudnienie pozostałych osób oraz obsługi. 
Uważa, że sama likwidacja szkoły przyniesie pozytywne wyniki nie tylko ekonomiczne, ale da 
lepsze warunki nauczania dzieciom. 
 
Grzegorz Ambroziak – na dzień dzisiejszy nie jest w stanie zapewnić radnych, ile osób 
otrzyma zatrudnienie od nowego roku szkolnego w pozostałych placówkach. Obecnie jest 
pewien zatrudnienia jedynie 2 osób, które już zostały uwzględnione w arkuszach 
organizacyjnych szkół. W dniu wczorajszym uzyskał informację o zatrudnieniu trzeciej osoby 
oraz o możliwości zatrudnienia kolejnej osoby, ale co do tej czwartej osoby nie ma jeszcze 
100% pewności. Informuje radnych, że obecnie pewność zatrudnienia ma troje nauczycieli                           
z sześciorga. 
W związku z tym, że w dniu dzisiejszym w sesji Rady biorą udział rodzice dzieci 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Śleszynie, chciałby podziękować rodzicom za 
ich wyrozumiałość i rozwagę, z jaką podchodzą do problemu likwidacji szkoły. Dziękuje za 
to, że rozumieją, iż gmina chce stworzyć ich dzieciom lepsze, bardziej komfortowe warunki 
do nauki w Szkole Podstawowej w Grabowie. 
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Rafał Zajączkowski – zapytał, czy lokatorom zamieszkującym w Szkole Podstawowej          
w Śleszynie zostaną zapewnione lokale mieszkalne na terenie miasta. Kieruje takie 
zapytanie w związku z przyszłym problemem ogrzewania obiektu w okresie zimowym. 
 
Grzegorz Ambroziak – w momencie, gdy likwidacja szkoły stanie się faktem, przystąpimy 
do zabezpieczenia mieszkań lokatorom. Jeśli w okresie letnim i jesiennym nie uda nam się 
zapewnić innych lokali dla tych mieszkańców, wówczas będziemy musieli pokryć koszty 
związane z ogrzewaniem tego budynku przez sezon zimowy. 
  
Zofia Pilarska – dziś stajemy przed trudną decyzją, decyzją likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Śleszynie. Jej głos będzie „przeciw” likwidacji szkoły. Broniła i będzie bronić dorobku 
pokoleń. Wszyscy wiemy, że likwidacja szkoły spowoduje zaniechanie życia kulturalnego na 
wsi, dlatego jeszcze raz apeluje do Państwa radnych o rozwagę przy podjęciu tej uchwały. 
 
Innych uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Śleszynie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Śleszynie 
głosowało   - 9 radnych, 
„przeciw”  - 1 radny, 
„wstrzymało się” - 1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/110/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Żychlin oraz określenia granic ich obwodów.  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Żychlin oraz określenia granic 
ich obwodów. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rozwoju               
(4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy                              
2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Żychlin oraz 
określenia granic ich obwodów. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Żychlin oraz określenia 
granic ich obwodów. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Żychlin oraz określenia granic ich obwodów 
głosowało   - 10 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/111/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasto Kutno w zakresie wykonywania 
zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego 
mieszkańcom Gminy Miasto Kutno. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin  
z Gminą Miasto Kutno w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego 
zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy Miasto Kutno. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie współdziałania 
Gminy Żychlin z Gminą Miasto Kutno w zakresie wykonywania zadania oświatowego 
dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom Gminy Miasto Kutno. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Miasto 
Kutno w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania 
przedszkolnego mieszkańcom Gminy Miasto Kutno 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXII/112/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2011 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii” - za 2011 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje przyjęły informację z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki                  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok” oraz „Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii” - za 2011 r. 
 
Do w/w informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację z realizacji „Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok” oraz 
„Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” - za 2011 r. 
 
Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” - za 
2011 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Gminy Żychlin                         
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2011 rok”.  
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OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje przyjęły sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Gminy 
Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2011 rok”.  
 
Do sprawozdania z realizacji „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 
rok” nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 
rok” stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                  
21 marca 2012 r. do 16 kwietnia 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje przyjęły sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za 
okres od 21 marca 2012 r. do 16 kwietnia 2012 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 21 marca 2012 r. do 
16 kwietnia 2012 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 21 marca 2012 r. do                  
16 kwietnia 2012 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
 
Do p-tu 7. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski zostały udzielone w punkcie 2. „Zapytania i wolne 
wnioski.” 
 
Od godz. 13.55 obecnych było 10 radnych, salę opuścił radny Leszek Kwiatkowski. 
 
Magdalena Konczarek – Dyrektor Żychlińskiego Domu Kultury – poinformowała, że 
obecnie w Domu Kultury działa 6 sekcji dla dzieci i młodzieży, a w ostatnim czasie powstała 
siódma sekcja – nauka gry na instrumentach – pianino, fortepian. 
Część zajęć, jakie się odbywają w Domu Kultury jest płatna, część jest bezpłatna. 
Są również sekcje dla dorosłych, przede wszystkim w ramach Uniwersytetu Trzeciego Wieku 
– jest ich 6 z podziałem na grupy. Te zajęcia są odpłatne, ale ich odpłatność  nie jest wysoka 
za semestr zimowy 50 zł, za semestr letni 60 zł. 
Odbywają się także zajęcia aerobiku, chcielibyśmy jeszcze wprowadzić gimnastykę 
korekcyjną.  
Poinformowała, że w Domu Kultury działają także dwa kluby seniora. 
Dla radnych załączony został również tygodniowy rozkład zajęć Żychlińskiego Domu Kultury. 
Następnie zaprosiła wszystkich obecnych na Sesji Rady na koncert muzyki filmowej                      
w wykonaniu Łowickiej Orkiestry Kameralnej, który odbędzie się w dniu 19 kwietnia 2012 r.    
o godz. 17.00. 
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Krzysztof Falkowski – w Domu Kultury odbywają się różne uroczystości państwowe, 
zawsze uroczystości takie przygotowywane są przez różne szkoły. Zapytał, czy Dom Kultury 
nie mógłby się włączyć w programy tych uroczystości?   
 
Magdalena Konczarek – idea Burmistrza była taka, żeby dzieci i młodzież włączały się                 
w uroczystości państwowe, aby wpoić im ideę patriotyzmu. Gdyby szkoły nie włączały się              
w te uroczystości, dzieci nie brałyby czynnego udziału w akademiach. Obecnie kolejno 
poszczególne szkoły przygotowują uroczystości, wówczas młodzież i dzieci aktywnie 
włączają się w przygotowania akademii i występy artystyczne. 
 
Krzysztof Falkowski – poinformował, że w szkołach organizowane są uroczystości 
państwowe, odbywają się z tego tytułu apele, tak więc idea patriotyzmu jest szerzona                   
w szkołach. Chciałby, aby była dobra współpraca szkół z Domem Kultury, obecnie 
uroczystość obchodów Konstytucji 3 Maja przygotowuje Zespół Szkolno-Przedszkolny                     
i docierają do niego uwagi, że brak jest pomocy ze strony Domu Kultury w przygotowaniu tej 
uroczystości.  
 
Przewodnicząca Rady – proponuje, aby Komisja Oświaty spotkała się z Panią Dyrektor 
Domu Kultury i pewne sprawy sobie omówiła. 
 
Grzegorz Ambroziak – poinformował, że od lat funkcjonuje u nas taka tradycja, że co roku 
inna szkoła przygotowuje dane święto patriotyczne. Członkowie Komitetu Pamięci Walk i 
Męczeństwa do tej pory uważali, że przyjęta taka forma tradycji jest dobra. Kilka lat temu 
uroczystości odbywały się w dniach, w których uczniowie szli do szkoły. Komitet podjął 
decyzję, aby wszystkie uroczyste akademie odbywały się w dniu, w którym przypada dane 
święto. Obecnie uczniowie chętnie z własnej woli uczestniczą w tych uroczystościach, nie 
mają przymusu uczestniczenia w tych akademiach.  
 
Zofia Pilarska – poinformowała, że członkinie KGW mają niedosyt współpracy z Domem 
Kultury, szczególnie w ostatnim czasie. Prosiłaby Panią Dyrektor o nawiązanie lepszej 
współpracy z Kołami Gospodyń Wiejskich w Śleszynie, Grzybowie i Chochołowie. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – wyraziła swoje ubolewanie nad tym, że nikt z Domu Kultury, 
ani biblioteki nie przychodzi na spotkania ze stowarzyszeniami i innymi jednostkami, które są 
organizowane od ponad roku. Obecnie pracujemy nad diagnozą potrzeb, z której wynika, że 
jest potrzeba kontaktu z dziećmi na terenie wiejskim. Po to są świetlice wiejskie, aby tam 
również tętniło życie kulturalne. 
 
 
Do p-tu 8. Sprawy różne. 
 
Zofia Pilarska – została podjęta uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej                       
w Śleszynie. Z tego, co się orientuje prawie wszystkie dzieci zapisały się do Szkoły 
Podstawowej w Grabowie, w związku z tym zwraca się z prośbą do Pani Dyrektor, aby na 
początku dzieci te otoczyć szczególną opieką, aby dobrze czuły się w nowej placówce.  
 
Barbara Pietrzak – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Grabowie – na pewno dołoży 
wszelkich starań, aby dzieci czuły się dobrze w nowej szkole.  
 
Józef Kowalski – na poprzedniej Sesji Rady radny Krzysztof Falkowski informował, że 
zgłosiła się do niego osoba z Przedszkola Samorządowego Nr 1, która przedstawiła 
problem, iż Rodzinny Klub Abstynenta nie angażuje się w porządkowanie terenu przy 
Przedszkolu. 
Rozmawiał w Klubie o tych uwagach i informuje, że członkowie Klubu koszą trawy, dokonują 
pielenia, zgrabiania liści, malowania placu zabaw. Na pewno członkowie Klubu nie będą 
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wykonywać żadnych prac w środku budynku. Jest mu przykro, że takie nieprawdziwe 
informacje zostały przedstawione na poprzedniej Sesji.   
 
Matylda Jakubowska-Czaja – poprosiliśmy Panie z Przedszkola, aby przedstawiły, jakie 
prace wykonuje Klub Abstynenta, a jakie pracownicy Przedszkola. 
Klub Abstynenta wykonał remont dachu na budynku gospodarczym na potrzeby Klubu, 
koszenie trawy (3 razy), malowanie sprzętu rekreacyjnego (huśtawek itp.) było w 2011 r. 
Pracownice Przedszkola – odśnieżanie i posypywanie piaskiem drogi do przedszkola, 
zamiatanie drogi i grabienie liści, wielokrotne usuwanie pnączy i gałęzi, cięcie ich piłą ręczną 
itp., oczyszczanie pozostałych terenów wokół placówki. Te prace wykonywane są 
wielokrotnie od wiosny do późnej jesieni. 
 
Od godz. 14.15 obecnych 9 radnych – salę opuściła radna Zofia Pilarska. 
 
Józef Kowalski – prosi, aby na następną Sesję poprosić Prezesa Klubu i Panią Dyrektor 
Przedszkola w celu ostatecznego wyjaśnienia sprawy. 
 
Grzegorz Ambroziak – poinformował, że spotka się z Panią Dyrektor Przedszkola w celu 
wyjaśnienia sprawy porządkowania terenu wokół przedszkola. Uzyskane informacje 
przekaże radnym w stosownym czasie. 
Inwestycja modernizacji świetlicy wiejskiej w Śleszynie – oczekujemy na podpisanie umowy               
z instytucją wdrażającą, gdy umowa ta zostanie podpisana, będzie można przystąpić do 
przeprowadzenia przetargu.  
 
Józef Kowalski – parking pomiędzy blokiem samorządowym, a blokiem nr 12 – zapytał, do 
kogo należy ten parking, bo należałoby dokonać jego remontu. 
 
Grzegorz Ambroziak – teren ten należy do Spółdzielni Mieszkaniowej, ale na tym terenie 
znajduje się droga i parkingi, które nie zostały wydzielone geodezyjnie. Według naszej opinii 
jest to własność Spółdzielni Mieszkaniowej i gmina nie może wykonywać na tym terenie 
żadnych remontów.  
 
Jadwiga Melcher – zapytała, czy Burmistrz ma informacje dotyczące powołania zakładu 
poprawczego w miejsce Ośrodka „Nadzieja”? 
 
Grzegorz Ambroziak – był zamysł w powiecie, aby placówkę Ośrodka Resocjalizacji           
z Nowej Wsi przenieść do Żychlina. Taką koncepcję miał powiat, w związku z tym, że ma 
problem ze sprzedażą dużego budynku przy ul. Dobrzelińskiej. Gdyby przeniósł ten Ośrodek 
Resocjalizacji do Żychlina, wówczas mógłby przystąpić do sprzedaży budynku w Nowej Wsi. 
Z nieoficjalnych informacji wynika, że placówki w Nowej Wsi nie można zlikwidować                       
i przenieść do Żychlina, gdyż powiat otrzymał na tę placówkę środki unijne. 
Poinformował, że były także propozycje likwidacji szkoły średniej w Żychlinie, która jest 
prowadzona przez Starostwo Powiatowe, ale na termomodernizację budynku szkoły, 
Starostwo także otrzymało środki unijne, a więc zapewne trwałość projektu uniemożliwi 
powiatowi takie działania.   
 
Marek Materka – Radny Powiatu w Kutnie – zgadza się z wypowiedzią Burmistrza,                    
w Radzie Powiatu pomysły niektórych radnych rodzą się szybko i szybko się wypalają. 
Uważa, że pomysły radnych powiatowych, o których mówił Pan Burmistrz, nie zostaną 
zrealizowane przez Radę Powiatu. 
 
 
Do p-tu 9. Przyjęcie Protokołu Nr XXI/12 z dnia 30 marca 2012 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono uwag. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr XXI/12 z dnia 30 marca 2012 r.  
głosowało  -   9 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
 „wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 10. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                             /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
 M. Charążka 


